
 

 

Concept verslag Ledenraad 
d.d. zaterdag 25 mei 2024, Duikenburg Echteld  

 

Aanwezig bestuur: 

E. van Vessem – voorzitter  

L. de Haan - bestuurslid 

D. van Bakel – bestuurslid 

P. van Rodijnen – bestuurslid 

L. Maring – bestuurslid 

C. Knopper – bestuurslid  

 

Aanwezig bondsbureau: 

A. de Vries - directeur 

J. Dellebeke – opleidingen 

B. van Grootheest – communicatie / bestuursondersteuning 

B. van Houwelingen – verenigingsondersteuning / sportstimulering 

C. Lam – financiën  

L. Rolink – communicatie / partnerships 

D. van Santen – bureaumanager 

T. Visser – ledenadministratie 

 

Afmeldingen:  

OSV Egmond 

Veghel Onderwatersport 

OWSV Scheldeduikers  

P. Blanker – Commissielid Vinzwemmen 

E. Focke – Lid van Verdienste  

P. van der Marel – Lid van Verdienste 

L. Robberecht – Lid van Verdienste 

J. Schox – Lid van Verdienste, Erelid  

K. Verhoeven – Lid van Verdienste  

 

Aanwezig afgevaardigden: 

Duikteam Manta – R. Visser 

Duikteam Manta – S. Willems 

ZVVO Dolfijn – E. Dekker 

ZVVO Dolfijn – F. Stam 

Duikvereniging Octopus – W. Roosken 

OSC Dordrecht – R. Weeda  
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OSC Dordrecht, G. ter Horst 

Duikteam Gloria Maris, P. Veuger 

NVVO J.Y. Cousteau, S.J.L. Pook 

NVVO J.Y. Cousteau, S. Bouwmeester 

Duikteam Amphora, R. Idema 

Duikteam Nemo, O.L. van Wijngaarden 

Duikteam Nemo, E. Oosterveld 

NVVO Waterman, G.G.M. Brok – Van den Oever 

OWSV Cerianthus, O.A.H. Mars 

OWSV Cerianthus, M.G.D. Koelen 

Duikvereniging ScubaBoZ, L. IJsselstijn 

Duikvereniging ScubaBoZ, W. Snoep 

OWSV de Heiduikers, A.F. Put 

Duikteam Lagosta, R. Bouwhuis 

Duikteam Lagosta, T. Luijten 

Duikteam Lagosta, W. Vermeulen 

Duikvereniging Delphinus, H. Brugge 

OWSV Nautic Explorer, H. Weenink 

OWSV Scyllias, H. Meijers 

Duikteam Zeeland, R. van der Mast 

Duikteam Zeeland, A. van der Mast 

OSV Piranha, S. Louvet 

Duikteam de Oester, H. IJzerman 

Duikteam de Oester, L. Koppel 

OSV Hilversum, B. Raadsen 

OSV Hilversum, C. Roest  

OWSV Amphibius, M. Engels 

OWSV Amphibius, P. Engels 

Onderwatersportclub Gorkum, M. Wittenberg 

Onderwatersportclub Gorkum, F. Bouma 

OWSV Lake Diving, A. Kroon 

OWSV Het Anker, I. van Kempen 

OWSV Het Anker, R. Snoep 

OWSV De Albatros, W.G. van der Krans  

OWSV Aqua-Holic, M. Maas 

OWSV Aqua-Holic, R. Kort 

Gron. OWSV De Watergeuzen, G. Bulstra  

OSV Tyros, H. Belde 

Duikteam Eindhoven, K. Oudhoff 

Duikteam Eindhoven, T. van de Mortel 

Duikteam Eindhoven, B. Reinders 
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Duikteam Eindhoven, J. Bosch 

Onderwatersport Vereniging Diemen, D. Grooteman 

Onderwatersport Vereniging Diemen, R. Daniëls 

OWSV Galathea, K.M. Wijermars 

OWSV Galathea, D. Otten 

Tielse OWSV Gagnan, W. Broere 

Tielse OWSV Gagnan, I. Edward 

Tielse OWSV Gagnan, K. Noordermeer 

OWSV Aqua Vit, F. Hoogland 

OWSV Aqua Vit, I. van Duivenboden-Nass 

OWSV Aqua Vit, C. van Duivenboden 

Duikteam Hoeksche Waard, P. Andeweg 

Duikteam Hoeksche Waard, B. Berenman 

Duikteam Hoeksche Waard, C. Molenaar 

O.S.V. Aragosta, W. Diepeveen 

O.S.V. Aragosta, E. Woolderink 

OWHC Astacus, R.J.H. Smeets 

Duikteam Haarlemmermeer, T. van der Ploeg – Van Noort 

Duikteam Haarlemmermeer, P. Ouwerkerk 

OWSV Amicus Aquae, E.J. Vijverberg 

OWSV Amicus Aquae, A. Frietman 

Duikvereniging Narwal, H. Piet 

Duikvereniging Narwal, G. Mastenbroek 

OWH Vereniging Barramoenda, A. van der Hoest 

Duikvereniging Rijnmond, R. Nieuwenhuis 

OWSV Hi-Dive, K. Hol 

OWSV Hi-Dive, M. Rietveld 

OWSV Hi-Dive, P. van Ruiten 

Duikvereniging Gemertse Watervrienden, H.A.G. Janssen 

Duikvereniging Gemertse Watervrienden, M.P.J. Ermers 

Militaire Duik Vereniging Blauwe Vinvis, R. Sprokkereef 

Militaire Duik Vereniging Blauwe Vinvis, J. van Loon 

 

Aanwezig overig: 

C. Bakx, Erelid  

B. Bleiji, Erelid 

J. Geurts, Erelid  

R. Kool, Commissie Onderwaternatuur 

P. Mellenberg, St. Waterlicht 

F. Huijben, St. Waterlicht 

W. Verwoerd, St. Waterlicht  

M. van den Berg, St. Duikdingen 
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E. Mooij, Veiligheidscommissie 

D. van Dam, Magazine Onderwatersport 

F. van der Veer, Lid van Verdienste  

J. Halbesma  

F. Deneer   

 

1. Opening door Erik van Vessem, voorzitter 

Erik van Vessem opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Het doet het bestuur 

goed dat er met ruim 100 mensen in de zaal een hoge aanwezigheid is. Dat voelt positief en zegt iets 

over de betrokkenheid. Voordat er wordt gestart met de agenda wordt er stilgestaan bij het overlijden 

van erelid Rob Schipper en Felice Stalenburg, beschermvrouw van de Oosterschelde. Zij hebben beiden 

impact gehad op de Nederlandse onderwaterwereld en het duiken. Er volgt een kort moment van stilte.  

 

2. Vaststellen agenda en mededelingen 

Nadat Erik van Vessem de aanwezigen wijst op de vergaderdiscipline stelt hij de medewerkers van het 

bondsbureau voor. Hij dankt de medewerkers voor hun ondersteuning.  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Ledenraad 13 mei 2023  

Opmerkingen/aanvullingen ten aanzien van het verslag van Ledenraad van 13 mei 2023: 

Berthold Raatsen, OSV Hilversum komt na zijn analyse tot de conclusie dat de statistieken in het 

verslag niet kloppen. Kijkend naar de ledencijfers zijn het niet 100 leden minder, maar 211 leden 

minder. Er is in zijn ogen geen stabilisatiepunt bereikt. Erik van Vessem geeft aan dat dit bij het 

agendapunt ‘Jaarverslag 2023’ wordt toegelicht.  

Berthold Raatsen, OSV Hilversum wil graag zien dat we praten over statistieken. Als we die statistieken 

uitgebreider maken, is er een beter startpunt voor het Meerjarenbeleidsplan.  

Het verslag van de Ledenraad 13 mei 2023 wordt vastgesteld.  

 

Er stonden nog een aantal acties open uit de Ledenraad van 2023: 

- Diverse vragen over lidmaatschapsvormen (o.a. Jeugd).  

Deze zijn meegenomen door de werkgroep Lidmaatschapsvormen. John Geurts licht dit later toe in de 

vergadering.  

- Concrete acties ledenwerving  

O.a. succesvolle acties snorkelboekje, snorkeldagen, specialisatiefonds en snorkeldiploma’s 4, 5 en 6.  

- Instroom kaderopleidingen en aanpassingen in opleidingen. Hier wordt aan gewerkt. Focus op 

digitaliseren. Dit wordt gefaseerd uitgerold.  

Er zijn geen vragen over deze actiepunten van de Ledenraad 2023.  
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4. Jaarverslag 2023, toelichting jaarcijfers en toelichting bestemmingsreserves 

Erik van Vessem licht kort de successen en tegenvallers toe en laat de acties van 2023 niet uitgebreid 

aan bod komen. Men kan alle acties uitvoerig teruglezen in het Jaarverslag 2023. 

Na een paar hectische coronajaren ontstaat er een vorm van stabiliteit.  

Successen 2023: 

- Aanpassing regelgeving voor vrijwilligersinitiatieven 

- Ledenevents: The Dive & De Nieuwe Kust 

- Duikvaker: borrel met jubilerende verenigingen en instructeurs 

- Afspraken gemaakt over impactvolle gebeurtenissen bij verenigingen 

- Hercertificering van de opleidingen door de EUF 

- Boekje ‘de 10 beste snorkelplekken’ gelanceerd 

- Specialisatiefonds 2023: 375 leden volgen specialisaties bij clubs 

Tegenvallers 2023: 

- Afname aantal verenigingen 

- Cameraverzekering gestopt  

- Aantal deelnemers ONK Reels (korte video’s) 

Opmerkingen/aanvullingen t.a.v. het Jaarverslag 2023: 

Berthold Raatsen, OSV Hilversum: Prima weergave van het Jaarverslag. Tekstuele sterke topics. Hij mist 

echter cijfers in het jaarverslag. Bv. op pag. 26 gaat het over workshops instructeurs. Hoeveel 

instructeurs hebben er daadwerkelijk meegedaan? Bv. cross-over instructeurs. Hoeveel personen 

hebben daadwerkelijk de cross-over gedaan? Zonder cijfers kan je niet meten, geeft hij aan.  

 

De video ‘Specialisatiefonds NOB’ wordt getoond.  

Er volgen hierna vier sheets met ‘Aantal leden 31 december’, ‘Leeftijdsverdeling leden’, ‘Aantal 1* 

duikers en specialisaties’ en ‘Aantal Duikopleidingen’. 

Ton Put, OWSV de Heiduikers geeft aan behoefte te hebben om ook de ontwikkeling van 

onderwaterhockey terug te zien in de cijfers. Erik van Vessem dankt hem voor deze suggestie en geeft 

aan dit breder te willen trekken en ook de aantallen van de andere wedstrijdsporten toe te voegen.  

 

Penningmeester Daniël van Bakel geeft een toelichting op het Financieel Jaarverslag 2023 aan de hand 

van de sheets ‘Inkomsten 2023’ en ‘Uitgaven 2023’.  

Het bestuur gaat kritisch kijken naar de kostenkant als de NOB te maken blijft houden met dalende 

ledenaantallen, maar het bestuur gaat ervan uit dat we aan groei gaan werken en dat dit geen discussie 

hoeft te zijn.  

Daniël licht het ‘Resultaat 2023’ toe. We zitten nagenoeg qua gerealiseerd resultaat op de begroting 

van 2023. 

Erik van Vessem vertelt dat donderdag 23 mei 2024 het bestuur een financieel vragenuurtje met leden 

heeft georganiseerd. Het advies van de Financiële Commissie zit bij de stukken. Tijdens de Ledenraad 

geeft de Financiële Commissie geen extra toelichting hierop, aangezien dit deze Ledenraad niet 

noodzakelijk is.  

Er zijn geen vragen/opmerkingen over de financiële stukken. 

De zaal geeft het bestuur decharge over het gevoerde beleid in 2023. Er zijn geen tegenstemmers.  

https://www.youtube.com/watch?v=66VBupvtL-g
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5. Herbenoeming bestuursleden  

Herbenoeming Peter van Rodijnen: Bestuurder Peter van Rodijnen geeft aan dat hij een nieuwe 

bestuursperiode actief wil blijven binnen het bestuur.  

Aftreding Daniël van Bakel: Er wordt na een bestuursperiode van drie jaar afscheid genomen van Daniël 

van Bakel. Erik van Vessem dankt hem voor zijn inzet de afgelopen jaren.  

Voor de rol van penningmeester is een vacature opengesteld. Deze is beschikbaar op de website van 

de NOB.  

 

6. Voordracht Leden van Verdienste  

Vrijwilligers zijn belangrijk en zonder onze vrijwilligers kan de NOB niet functioneren. Het bestuur ziet 

deze mensen en wil hen in het zonnetje zetten en hen bedanken voor hun inzet voor de duiksport. 

Louis de Haan licht de nieuwe Leden van Verdienste toe. Hij begint met de leden die aanwezig zijn in 

de zaal. Dit zijn: Rob Kool, Riël Snoep, Roel van der Mast en Jeroen Halbesma. 

Onder applaus ontvangen zij bloemen en een oorkonde.  

Johan Verkamman, Gertjan Eg en Peter Blanker zijn niet aanwezig. Ook zij worden voorgedragen.  

Erik van Vessem realiseert zich dat hij op dit soort momenten altijd personen te kort doet. Hij noemt 

nog extra de secretaris van vereniging Nemo, Erzsébet Oosterveld. Zij zet zich op verantwoordelijke 

wijze enorm in voor een nette afhandeling binnen de vereniging naar aanleiding van het ongeval bij 

Nemo.   

 

7. Voortgang werkgroep Lidmaatschapsvormen 

Erik van Vessem introduceert dit agendapunt en complimenteert de leden van de werkgroep voor hun 

constructieve inzet. Onder leiding van John Geurts heeft de werkgroep de afgelopen maanden 

onderzoek gedaan. John Geurts geeft een toelichting op dit onderzoek naar differentiatie 

lidmaatschapsvormen.  

In de werkgroep zaten leden met verschillende achtergronden, maar uiteindelijk is er een gezamenlijk 

advies gekomen. Uitgangspunten: nieuwe voorstellen moeten passen binnen de sluitende begroting. 

De NOB is verantwoordelijk voor zowel het sportduiken als andere onderwatersporten. De Ledenraad 

beslist uiteindelijk over de hoogte van nieuwe voorstellen.  

Er is door de werkgroep gekeken naar veel mogelijke nieuwe werkbare vormen, zowel lokaal als 

landelijk.   

Verenigingen bepalen verenigingstarieven voor hun jeugdleden en zijn hier zelf verantwoordelijk voor. 

Er kan binnen de vereniging hiermee flexibel worden omgegaan. 

Adviezen werkgroep Lidmaatschapsvormen: 

Advies 1: Maak voor de wedstrijdsporters geen apart sportlid-tarief. De sporten zijn afzonderlijk te 

klein  om landelijke ondersteuning te onderhouden. 

Advies 2: Introduceer een nieuw soort lid: Steunlid. Zijn als het ware ‘donateurs’. Dit betreft duikers 

buiten de NOB met brevetten van andere organisaties. Deze duikers hebben wel belang bij het werk 

van de NOB.  

Advies 3: Start met ‘Trouwe leden’. Dit zijn leden die gedurende lange tijd hebben bijgedragen aan de 

opbouw en het onderhoud van de NOB. Voor dergelijke leden kan de NOB-bijdrage worden verlaagd.  

https://onderwatersport.org/de-nob/vacatures/
https://onderwatersport.org/de-nob/vacatures/
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Door deze bijdrage te verlagen, wordt de drempel om verenigingslid te blijven verlaagd.  

Sander Louvet, OSV Piranha: Is er rekening gehouden om te kijken hoe je meer instructeurs kunt 

krijgen? John Geurts geeft aan dat dit niet is meegenomen. Erik van Vessem vult aan en vertelt dat 

versterken van kader wel aan bod komt in het nieuwe Meerjarenbeleidsplan.  

De vergadering stemt in met de denkrichting van de werkgroep. Er zijn geen tegenstemmers. Tijdens 

de volgende Ledenraad presenteert het bestuur de uitwerking. Dit gaat zeer waarschijnlijk leiden tot 

een contributievoorstel en een lidmaatschapsvoorstel. 

 

8. Meerjarenbeleidsplan 2025 - 2028 

Het huidige Meerjarenbeleidsplan loopt tot 2024. Christiaan Knopper geeft uitleg over de 

totstandkoming van het nieuwe Meerjarenbeleidsplan. Het bestuur heeft nagedacht over waar de NOB 

over vier jaar staat. Met daarbij de uitgangspunten: focus op wat echt moet, heldere keuzes, concreet 

& meetbaar en doelen halen door doen.  

Nieuwe missie: De NOB is een eigentijdse en florerende organisatie die individuele duikers, 

onderwatersporters en verenigingen faciliteert. 

Nieuwe visie: De onderwaternatuur en -sport moet voor iedereen toegankelijk zijn. Collectief, 

opleidingen, kader, ledenvoordeel, evenementen, competities, belangenbehartiging en behoud zwem- 

en duikwater zijn hierbij de belangrijkste aandachtspunten.  

Aan de hand van de drie pijlers ‘Eigentijds’, ‘Florerend’ en ‘Faciliterend’ heeft het bestuur negen 

strategieën geformuleerd en activiteiten vastgesteld.  

Het Meerjarenbeleidsplan 2025 - 2028 wordt getoond in een animatie.  

Roel Kort, OWSV Aqua-Holic: Waarom staat ‘Ledenbehoud’ niet expliciet in het plan? Binnen zijn 

vereniging heeft hij namelijk veel uitstroom. In zijn ogen is ‘Ledenbehoud’ minstens zo belangrijk als 

‘Ledenwerving’. Christiaan legt uit dat floreren via bijvoorbeeld evenementen juist zorgt voor 

ledenwerving. Doe je dit goed, dan betekent dit ook ledenbehoud. Ledenbehoud zit dus wel in het 

plan, maar de eerste focus is ledenwerving. Een florerende vereniging heeft uiteindelijk 

aantrekkingskracht voor bestaande leden.  

Rob Kool, Tielse OWS Gagnan geeft de complimenten voor het eindresultaat, maar hij mist duikscholen 

in het plan. Dit naar aanleiding van het contact met andere organisaties.  

 

Anthony van der Hoest, bestuurslid Onderwaterhockey en vereniging Barramoenda is gecharmeerd van 

de foto’s onderwaterhockey in het plan en de inhoud van het plan. Hij nodigt het bestuur en 

bondsbureau uit om de Commissie Onderwaterhockey te helpen met het digitaliseren. Daarnaast wil hij 

graag met het bestuur op korte termijn in gesprek over vrijwilligers, de competitie en de 

betrokkenheid.  

Rob Weeda, OSC Dordrecht geeft het advies om de jeugd erbij te blijven betrekken. Bij zijn eigen 

vereniging heeft dit succes.  

Berthold Raadsen, OSV Hilversum vindt het een prachtig plan, maar twijfelt over de ambitie van het 

aantal nieuwe leden in het Meerjarenbeleidsplan. Is dit niet een te grote taak? Erik van Vessem geeft 

aan dat het bestuur graag hoog wil inzetten qua ambitie. Samen met de verenigingen de kansen 

aangrijpen. <redactie: In het Meerjarenbeleidsplan gaat het om 25.000 volgers (op social media) i.p.v. 

25.000 leden> 

https://www.youtube.com/watch?v=bwTIt0cQwkw&t=41s
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Clement Roest, OSV Hilversum: de budgetten van marketing van de aankomende jaren geven een 

daling aan. Is hierover nagedacht? Erik van Vessem wil hierbij meer de verenigingen betrekken om zo 

het bereik te vergroten.  

Erik van Vessem vraagt de zaal of de aanwezigen instemmen met het nieuwe Meerjarenbeleidsplan. 

Onder applaus stemt de vergadering in.   

 

Erik van Vessem introduceert de NOBeker, een wisselbeker voor de vereniging met de grootste, 

bijzondere actie voor realisatie Meerjarenbeleidsplan. Dit jaar is de beker voor de Seadragons uit 

Wageningen. Deze studentenvereniging heeft in 2023 het hoogste aantal nieuwe leden gerealiseerd.   

 

10. Jaarplan 2025  

Het bestuur wisselt het agendapunt ‘Jaarplan 2025’ met het agendapunt ‘Contributiebesluit 2025 en 

Begroting 2025’. Eerst komt de inhoud van het Jaarplan 2025 aan de orde.  

Berthold Raadsen, OSV Hilversum, doet een suggestie: minder focus op de Duikvaker en juist meer 

focus op evenementen waar veel potentiële leden aanwezig zijn. Erik van Vessem geeft aan dat zijn 

punt terecht is, maar het bestuur steekt de Duikvaker bewust anders in: aandacht voor de relatie met 

bestaande doelgroepen, zoals bestuurders van verenigingen en instructeurs.   

Christiaan Knopper nodigt Berthold Raatsen uit om mee te denken over andere vormen om nieuwe 

leden te werven.  

De aanwezigen geven goedkeuring aan het Jaarplan 2025. Het plan wordt aangenomen. Er zijn geen 

tegenstemmers.   

 

9. Contributiebesluit 2025 en Begroting 2025 

Op een sheet worden de Begroting 2025 en het Contributiebesluit 2025 samen getoond, omdat het 

ene niet zonder het ander is vast te stellen. Er wordt gestart met de begroting, maar de volgorde is dus 

niet van belang, geeft Erik van Vessem aan.  

Bertus Bleiji, SOV Scaldis vraagt zich af of de NOB zich bewust is van commerciële activiteiten, zoals 

het verkopen van boeken etc. in relatie tot de belastingdienst? Directeur Arjan de Vries geeft antwoord. 

Ja, de NOB is zich hiervan bewust. Voorlopig doen we het goed qua afdracht van BTW. 

Geen verdere vragen/opmerkingen over de Begroting 2025. 

Bij de stukken zit het advies van de Financiële Commissie. De inflatiecorrectie wordt dit jaar 

doorgevoerd. Erik van Vessem geeft aan dat dit geen vanzelfsprekendheid is. Bestuur heeft met de 

Financiële Commissie gesproken over de inflatiecorrectie. Samen de balans blijven vinden over wat de 

kosten en waarde van het lidmaatschap is. De Jaarbijdrage voor duikscholen is verhoogd.  

Er zijn verder geen verdere vragen/opmerkingen over het Contributiebesluit 2025. 

De aanwezigen stemmen in met de Begroting 2025. Er zijn geen tegenstemmers. 

De aanwezigen stemmen in met de Contributiebesluit 2025. Er zijn geen tegenstemmers. 

De Begroting 2025 en het Contributiebesluit 2025 worden vastgesteld.  

 

Erik van Vessem stipt het onderwerp ‘Code Goed Sportbestuur’ aan. De bond en ook verenigingen zijn 

zich verplicht aan haar leden om zicht bewust te zijn van goed sportbestuur.  
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De basis is integriteit. De NOB implementeert de ‘Code Goed Sportbestuur’ in de organisatie en wordt 

hierbij gesteund door NOC*NSF. Erik raadt de aanwezigen aan om zich te verdiepen in Code Goed 

Sportbestuur. Zie: Code Goed Sportbestuur.  

 

11. Aanpassing Huishoudelijk reglement Medische keuring  

Erik van Vessem licht het proces van dit agendapunt toe. Een aantal jaren wordt er in de Ledenraad 

over de medische keuring gesproken en dit heeft geleid tot een voorstel om het Huishoudelijk 

reglement op twee punten te wijzigen, op basis van advies van de Medische Commissie: 

Wijziging 1: Geen verplichte keuring voor leden die starten met de duiksport. In plaats van een 

keuring: een online zelftest. Wel een keuring als dit advies uit de zelftest volgt. 

Wijziging 2: Advies om een keuring bij een gecertificeerde arts te doen. 

 

Hans Belde, OSV Tyros wijst op de stappen van de aanpassing. Erik van Vessem bevestigt dit. Eerst om 

inhoudelijk het voorstel om de duikmedische keuring aan te passen.  

John Geurts, OWSV de Albatros pleit voor een keuring zonder gecertificeerde artsen, kijkend naar de 

internationale richtlijnen.  

Bas Reinders, Duikteam Eindhoven wil weten waarom de instructeurs binnen zijn vereniging steeds 

gekeurd moeten worden. Waarom is dit verplicht? Erik van Vessem legt uit dat verplicht is, omdat 

instructeurs onder de ARBOwet vallen.  

Hans Belde, OSV Tyros is in de war geraakt door de toelichting van John Geurts. Is de online vragenlijst 

voldoende om met zekerheid te zeggen om iemand zonder medische keuring verantwoord te laten 

duiken? Wanneer is een keuring van een gecertificeerde duikarts wel noodzakelijk? John Geurts geeft 

aan dat er internationaal wordt gewerkt met lijsten met risicogroepen. Natuurlijk zijn er situaties 

waarbij je bij een gecertificeerde duikarts terecht kunt. Bijvoorbeeld bij technisch duiken met extreme 

dieptes, bij freediving of bij duikers die eerder een duikongeval hebben meegemaakt.  

Berhtold Raatsen, OSV Hilversum pleit ervoor om de internationale richtlijnen te volgen.  

 

Erik van Vessem stelt voor om enkel de eerste wijziging in stemming te brengen. Hij stipt aan dat de 

exacte inhoud van de vragenlijst met deskundigheid moet worden behandeld. Daarnaast moet het qua 

privacy regelgeving goed geborgd zijn.  

De tweede wijziging t.a.v. de gecertificeerde arts vervalt hierbij. Dit wordt niet in stemming gebracht.   

Het voorstel van de eerste wijziging wordt met een meerderheid aangenomen. Er zijn een paar 

tegenstemmers.  

De verplichte keuring voor mensen die starten met duiken wordt afgeschaft.  

Hiermee stellen we de aanpassing van het Huishoudelijk reglement vast. 

 

12. Jubilerende verenigingen 

Erik van Vessem zet de jubilerende verenigingen in het zonnetje en feliciteert hen met hun jubileum. 

De aanwezige bestuurders van VVO Dolfijn (60 jaar), Duikteam Lagosta (50 jaar), Duikvereniging 

Delphinus (50 jaar), Duikteam Calamares (50 jaar), OWSV Scyllias (50 jaar), Duikvereniging De 

Sportduikers (40 jaar), SDV Sepia (40 jaar), Duikteam Hoeksche Waard (40 jaar), OSV Aragosta (40 jaar), 

OWHC Astacus (40 jaar) en OWSV Hi-Dive (25 jaar) krijgen hun jubileumvlag uitgereikt.  

https://nocnsf.nl/goed-sportbestuur/code-goed-sportbestuur
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13. Sluiting  

Erik van Vessem dankt alle aanwezigen voor hun constructieve aanwezigheid en bijdrage. Hij nodigt 

iedereen uit voor een lunch en om na te praten. Voor de liefhebbers is er een duik bij het nabijgelegen 

Duikcentrum de Beldert.  

 

 


